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3. Afstemning om Vedtægtsændringer

0.1 Tilstedeværende

Fra bestyrelsen: Theis Lehman , Victor Jermiin , Nicholas Hansen , Lasse Mes-
sell Desdorf , Andreas Søndergaard Nielsen , Kurt Herlev Rasmussen , Mikkel
Dahl Andreasen og Malene Louw .

1 Formalia

Referent

Mikkel Dahl Andreasen skriver referat.

Dirigent

Theis Lehman er dirigent.

Stemmeoptællere

Carl og Sofus.

2 Fremlæggelse af Formandsperiodeberetning

Der blev holdt Alibabar.

Måtten blev væk men blev fundet igen.

Ølsalget er gået en smule nedad. Muligvis fordi at Andreas Søndergaard
Nielsen købte de forkerte fustager igen.

Vi har fået ny rekord for antal solgte Minttu flasker.

Vi er gået ned i antal solgte genstande. Der er blevet solgt flere genstan-
de i Minttu end øl for første gang.

Vi stopper med at bestille Minttu fra Føtex.

3 Afstemning om Vedtægtsændringer

Mindst 2 suppleanter

Det blev stemt igennem (minimum to tredjedele).

Persondatalovningen

Det blev stemt igennem (minimum to tredjedele).
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5. Idéer til Anvendelse af Eventuelt Overskud

Nultolerane og særlige omstændigheder

Det blev stemt igennem (minimum to tredjedele).

4 Fremlæggelse af Perioderegnskab til Godkendelse

Regnskab

Regnskabet er for eftåret 2023.

Fejlene i regnskabet som var ved debatmødet er blevet rettet.

DISNEY udvalget har formået at tjene penge.

Vi er gået ned i samlet værdi.

For hele 2023 har vi også en negativ total æændring.

Regnskabet er godkendt.

Zettle

Zettle er en betalingsterminal.

Vi har fået en forklaring om hvordan Zettle fungerer.

Der skal flere tablets og terminaler i baren.

Vi kan ikke give kvitteringer men folk kan måske gøre krav på at få en.
Vi kan muligvis sende dem over mail eller sms på tabletten.

Der skal måske laves en udprintet version af slidesne til baren.

5 Idéer til Anvendelse af Eventuelt Overskud

En tunnel til alle kantiner.

Mindre penge til pynteudvalget. Mere fair distibuering af penge.

Et anneks til at bunde ved.

Cociovortex.

Terassevarmere.

En programmør til at spoofe mails fra Nicholas til Morten Foss så man får svar.

Maskiner til at terraforme bakken bag iNANO hvor vi spiller øl-kroket /
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7. Korte Udvalgsberetninger

kævle.

Partybus til DTU for at crashe deres bar og hente Jimmy tilbage.

En flagstang med et roterende gennemsigtigt iNANO skilt.

En midterfod til det lille poolbord.

"Something, something, lamaer i Mexico".

6 Indkomne Forslag

Poolbord.

Ceres i baren.

Bedre udluftning i TØ-lokalerne.

Et foldudanneks til baren. Der er mulighed for at vi kan gøre noget med
RedBull.

En beholder til at lave popcorn i.

Hyre Monika til at starte dansegulvet, så vi sælger mere i baren.

Et nyt pomfritspil.

Kedeldragter og badges.

Flere Minttu varianter.

Flere tablets/terminaler til baren.

Mere funding til DISNEY udvalget så de kan få et større overskud.

Nymaling af baren.

7 Korte Udvalgsberetninger

Musikudvalget

John er her ikke. Martin præsenterer i stedet.

De har lavet spotify playlister.

Der kommer snart Sloth Lab musikbar men musikudvalget har intet med det
at gøre.
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7. Korte Udvalgsberetninger

De har lavet sange til diverse Nanorama begivenheder.

Vi har sunget deres sang. Det gik ikke så godt. Ingen kunne rytmen. Mathias
Roed læste sangteksten op som et digt i stedet.

De søger nye medlemmer.

KomiTéen

Paul fremlægger. Paul overgiver mikrofonen til Christian. Theis og Signe står
sammen med Christian.

Sofus er ikke med.

Det er normalt Paul og Monika der har kage med.

John er tilbage fra Kina men er taget til Bjerringbro.

"KomiTéen har brugt færre penge end pynteudvalget- Christian.

De søger nye medlemmer.

Erhvevsudvalget

Carl præsenterer.

De har ikke lavet noget i sidste semester.

De har besøgt MAX IV og ESS i samarbejde med AMOK i sommers.

Der kommer måske et erhvervsbesøg i dette semester.

Man kan skrive til ham hvis man har en idé til et arrangement.

De søger ikke nye medlemmer.

Håndværkerudvalget

Rasmus præsentere. Sarah er det eneste andet medlem.

"Der er blevet lavet mere end der formentligt er under alle andre hånd-
værkerformænd- gHåndværkerforms gæt.

Cassie bliver den næste håndværkerform, da Rasmus går af.

Malthe blev "volunteret"til at være med af nuværende håndværkerform.
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7. Korte Udvalgsberetninger

Cassie overtager mikrofonen og tager spørgsmål.

Cassie mener ikke at han kan love at håndværkerudvalget vægter højere
end TK. Det bliver formentligt ikke et problem, i betragtning af hvor lidt der
laves.

Cassie kan ikke fikse gulvvaskeren.

Man skal (ikke?) have en lige så god håndværkerrøv som Cassie for at være
med i udvalget.

De søger nye medlemmer.

Pynteudvalget

Sofus præsenterer

Iben er gruppeekspert i "Dragons".

Christian er gruppeekspert i "Orcas"

Sofus er gruppeekspert i "Women’s Activewear Leggings [+1]"

Sofus blev bedt om at genfortælle en sjov historie fra et BEST møde, men det
gad han ikke. Han ender med at fortælle den alligevel. Der var mange hihi og
haha.

Sofus leger en leg der handler om at få folk i pynteudvalget.

De søger nye medlemmer.

DISNEY udvalget

Andreas præsenterer.

Han starter med at roaste Sofus for at have kradset en rute i gulvet ned
til lagerrummet med bordfodboldbordet.

Andreas er gået fra at være "Idas kæreste"til at være "Idas forlovede".

De søger ikke nye medlemmer, fordi at Andreas er færdig på nano og dermed
nedlægger ("sunsetter") udvalget.

Der er "et minuts stilhed"for udvalget. Det varede ca. 5 sekunder.

Der bliver spurgt ind til DISNEY-bryllup / DISNEY-bryllup watchalong.
"Vi kan lige så godt streame brylluppet og Lasse og Christian bliver kommen-
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7. Korte Udvalgsberetninger

tatorer- Andreas.

Andreas kender folk uden for nano, så hans toastmaster bliver formentligt
ikke fra nano.

gHåndværkerform foreslår at få pynteudvalget til at pynte op til bryllup-
pet.

Line vil høre om hun er inviteret til brylluppet.

Christian vil vide om han er i Andreas’ "bryllupspyramide". Carl oversætter
det til "Wedding pyramid"da der blev bedt om oversættelse.

Der bliver chantet "Ida".

En fyr spørger om han må være brudepige.

Pelle spørger om hvorfor der ikke har været MGPizza. Andreas undskyl-
der med "Jeg er en Gamer"sangen.

Andreas bliver bedt om at afslutte med at sige hvad DISNEY står for.

Pelle vil gerne tilbage til MGPizza, men Theis Lehman siger at vi skal vi-
dere.

Theis Lehman skynder på Andreas igen.

Monika vil gerne have et prinsesse arrangement.

Feldborg spørger om det ville være en colab hvis at der var en DISNEY
bar hvor at pynteudvalget pynter op.

Theis Lehman skynder på Andreas igen igen.

Andreas er meget fuld.

SKVBP+ (aktivitetsudvalget)

Mads præsenterer

Vi så en video fra "Badminton og pizza".

De har holdt vinterbadning.

De har været til escaperoom og alle kom ud.

Line pointerer at hendes hold ikke var på billederne til skøjteturen, men
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8. Valg af Bestyrelse

Mathias Roed pointerer at de ikke ville være på billederne. Der er conflicting
statements.

De var på skøjtetur.

De har planlagt et paintball arrangement i slut april.

Skiudvalget

Line præsenterer.

De har holdt en afterski bar samme dag som J-dag.

De har været på skitur i Val Thorens i uge 4 af 2024.

De søger nye medlemmer.

8 Valg af Bestyrelse

Vi har sagt Nanoramas trosbekændelse.

Bestyrelsesposterne er blevet præsenteret.

De BEST medlemmer som kom ind i efteråret og dermed bliver:

• Lasse

• Andreas

• Mikkel

De personer som har meldt sig:

• Malthe

• Mathias Feldborg (studievejleder)

• Nikoline

• Magnus

• Jason

• Ida Sofie (vil ikke stemmes på)

• Lærke (synes ikke at vi skal stemme på Ida Sofie)

• Mathias Roed

• Iben

• Jeppe
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9. Eventuelt

• Martin

De indvalgte bestyrelsesmedlemmer:

• Malthe

• Mathias Feldborg

• Jason

• Iben

• Mathias Roed (Han tog hjem før posterne var uddelt så vi tog første
suppleant (Jeppe) ind med det sammme. Jeppe er der i bestyrelsen i et
halvt år.)

Suppleanter:

• Jeppe

• Magnus

• Martin

• Nikoline

9 Eventuelt
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